

نموذج الإفصاح:

مجمع شركات المناعي ش.م.ق.ع. يفصح عن بياناته المالية للربع الثالث من عام ٢٠١٧

أفصح مجمع شركات المناعي ش.م.ق.ع عن بياناته المالية للفترة المنتهية ٢٠١٧/٩/٣٠، حيث بلغ صافي الربح ٢٧٦.٧٧٩ مليون ريال قطري، مقابل صافي الربح ٣٤٢.٩٣٠ مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم ٦.٠٧ ريال قطري في الفترة المالية المنتهية في ٢٠١٧/٩/٣٠ مقابل العائد على السهم ٧.٥٢ ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

ملاحظات :

- * يجب ان يكون صافي الربح غير متضمن لحقوق الاقلية
- * يجب أن يعرض مبلغ صافي الربح في هذا النموذج بالألف ريال قطري.



Disclosure Form:

MANNAI CORPORATION QPSC DISCLOSES INTERIM FINANCIAL STATEMENT FOR THE 3RD QUARTER OF 2017

MANNAI CORPORATION QPSC disclosed its financial statements for the period ended on 30.09.2017. The statements show that the net profit is QR 276.779 Million Compared to net profit amounting to QR 342.930 Millions For the same period of the previous year.

The Earnings per Share (EPS) amounted to QR 6.07 For the period ended September 30, 2017 to EPS amounted to QR 7.52 for the same period of the previous year.

Remarks :

- * Net profit should not include minority right (if any).
- * the net profit in this form should be presented in thousands of Qatari Riyals.

